

## LIST OF PARTICIPANTS\*

### STAKEHOLDER CONSULTATION MEETING ON THE PROTOCOL ON WATER AND HEALTH

DATE: 26 NOVEMBER 2020

N	Name — ФИО	Gender (M/F) — Пол (м/ж)	Organization, position — Организация, должность	Contact Information ( <i>e-mail, phone</i> ) ( <i>facultatif, optional</i> ) — Контактная информация ( <i>e-mail, телефон</i> ) ( <i>необязательно</i> )
1	Victoria Gratii	F	Interim head of IWRM Department, MARDE, Secretary, Coordinating Committee	<a href="mailto:victoria.gratii@madrm.gov.md">victoria.gratii@madrm.gov.md</a>
2	Serafima Tronza	F	IWRM Department MARDE, superior consultant vice chair of the Coordination Committee	<a href="mailto:serafima.tronza@madrm.gov.md">serafima.tronza@madrm.gov.md</a>
3	Ion Salaru	M	National Agency for Public Health, Ministry of Health, Labor and Social Protection	<a href="mailto:i.shalaru@yahoo.com">i.shalaru@yahoo.com</a>
4	Alexei Buzu	M	National expert	<a href="mailto:alexeibuzu@gmail.com">alexeibuzu@gmail.com</a>

\* The personal data collected is used to report on the communication and dissemination activities of the European Union Water Initiative Plus (EUWI+) project to the European Commission. Occasionally, your contact information may be used to provide you with information or to contact you in connection with the project. This list of participants will be conserved five years after the end of the project to be presented in case an audit. If you have any questions about your data protection rights, contact us by email at the following address: [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr). You can also look at our [legal notice](#) section on the EUWI+ project website for more information: <https://www.euwipluseast.eu/>

\* Собранные персональные данные используются, чтобы проинформировать Европейскую комиссию о деятельности проекта «Водная инициатива Европейского Союза плюс для стран Восточного партнерства» (EUWI+). Периодически ваша контактная информация может использоваться для распространения новостей о проекте, или чтобы связаться с вами по вопросам проекта. Этот список участников будет храниться 5 лет после завершения проекта, для прохождения аудита. Если у вас возникли вопросы о защите ваших персональных данных, пожалуйста, напишите нам на: [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr). Для получения дополнительной информации, вы также можете ознакомиться с нашим разделом о [правовых положениях](#) на сайте проекта EUWI+: <https://www.euwipluseast.eu/>

\*\* We inform you that photos or videos may be taken during the event. They will be used for reporting and communication of the project on our website and social network. If you would like an image to be removed, please contact us at [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr).

\*\* Информировем вас, что во время мероприятия может проводится фото- и видеосъемка. Полученные материалы будут использованы для отчетности и информирования о деятельности проекта на сайте и в социальных сетях. Если вы хотите, чтобы какое-то изображение было удалено, пожалуйста, сообщите нам, написав на [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr).



Action funded by the  
EUROPEAN UNION



5	Tamara Guvir	F	National expert	guvir.tamara@gmail.com
6	JELEAPOV Ana	F	Institute of Ecology and Geography	<a href="mailto:anajeleapov@gmail.com">anajeleapov@gmail.com</a>
7	Natalia Sucman	F	University, Comrat	<a href="mailto:Natalia_sucman@yahoo.com">Natalia_sucman@yahoo.com</a>
8	Liudmila Fedotova	F	MEM Comrat	fedotovar@mail.ru
9	Stefan Driga	M	Agro_TIRAS, Cocieri, NGO	stepandriga@gmail.com
10	Petru Vinari	M	NGO Parks of the future	vinari@list.ru
11	Ecaterina Melnicenco	F	NGO ECOCONTACT	katea.melnicenco@gmail.com
12	Eugen Prutean	M	Primaria Talmaza	e.prutean1965@mail.ru
13	Andrei Ursache	M	SDC/ADA	andriesursache@gmail.com
14	Vladimir Ursu	M	AO Renasterea Rurala	ecotransrr@gmail.com
15	Silviu Racila	M	<i>Consilier local, comuna Tohatin</i>	silvius.ra@mail.ru

\* The personal data collected is used to report on the communication and dissemination activities of the European Union Water Initiative Plus (EUWI+) project to the European Commission. Occasionally, your contact information may be used to provide you with information or to contact you in connection with the project. This list of participants will be conserved five years after the end of the project to be presented in case an audit. If you have any questions about your data protection rights, contact us by email at the following address: [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr). You can also look at our [legal notice](#) section on the EUWI+ project website for more information: <https://www.euwipluseast.eu/>

\* Собранные персональные данные используются, чтобы проинформировать Европейскую комиссию о деятельности проекта «Водная инициатива Европейского Союза плюс для стран Восточного партнерства» (EUWI+). Периодически ваша контактная информация может использоваться для распространения новостей о проекте, или чтобы связаться с вами по вопросам проекта. Этот список участников будет храниться 5 лет после завершения проекта, для прохождения аудита. Если у вас возникли вопросы о защите ваших персональных данных, пожалуйста, напишите нам на: [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr). Для получения дополнительной информации, вы также можете ознакомиться с нашим разделом о [правовых положениях](#) на сайте проекта EUWI+: <https://www.euwipluseast.eu/>

\*\* We inform you that photos or videos may be taken during the event. They will be used for reporting and communication of the project on our website and social network. If you would like an image to be removed, please contact us at [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr).

\*\* Информировуем вас, что во время мероприятия может проводиться фото- и видеосъемка. Полученные материалы будут использованы для отчетности и информирования о деятельности проекта на сайте и в социальных сетях. Если вы хотите, чтобы какое-то изображение было удалено, пожалуйста, сообщите нам, написав на [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr).



Action funded by the  
EUROPEAN UNION



16	Tatiana Siniaeva	F	NGO "Ecotiras"	ecotiras@mail.ru
17	Elena Stepanova	F	ОО "Медики за экологию" г. Дубоссары.	dr.ecology2000@gmail.com
18	Anatolie Zalevschii	M	NGO "SOLUȚIA VERDE"	<a href="mailto:azalevschi@gmail.com">azalevschi@gmail.com</a>
19	Mihai Lesanu	M	decanul facultății Biologie și Pedologie USM	<a href="mailto:mglesanu@yahoo.com">mglesanu@yahoo.com</a>
20	Alexandru Tinica	M	Mayoralty Șoldanesti	<a href="mailto:tinica_a@yahoo.com">tinica_a@yahoo.com</a>
21	Vitalie Boico	M	NGO Eco-TIRAS	<a href="mailto:Vitalie.boico@gmail.com">Vitalie.boico@gmail.com</a>
22	Alexandra Gagen	F	NGO ECOCONTACT	<a href="mailto:Alexandra.gaghen@dsi.md">Alexandra.gaghen@dsi.md</a>
23	Eugen Mattern	M	NGO Renastere Rurala	<a href="mailto:matternevg@gmail.com">matternevg@gmail.com</a>
24	Nicolai Galeliuc	M	NGO Turunciuk	<a href="mailto:galeliuk@gmail.com">galeliuk@gmail.com</a>
25	Mihai Ioncu	M	SA "Salubritate- Soldanesti"	
26	Alexei Ragulin	M	NGO Renastere Rurala	<a href="mailto:ecotransrr@gmail.com">ecotransrr@gmail.com</a>
27	Maxim Ragulin	F	NGO Renastere Rurala	<a href="mailto:ecotransrr@gmail.com">ecotransrr@gmail.com</a>

\* The personal data collected is used to report on the communication and dissemination activities of the European Union Water Initiative Plus (EUWI+) project to the European Commission. Occasionally, your contact information may be used to provide you with information or to contact you in connection with the project. This list of participants will be conserved five years after the end of the project to be presented in case an audit. If you have any questions about your data protection rights, contact us by email at the following address: [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr). You can also look at our [legal notice](#) section on the EUWI+ project website for more information: <https://www.euwipluseast.eu/>

\* Собранные персональные данные используются, чтобы проинформировать Европейскую комиссию о деятельности проекта «Водная инициатива Европейского Союза плюс для стран Восточного партнерства» (EUWI+). Периодически ваша контактная информация может использоваться для распространения новостей о проекте, или чтобы связаться с вами по вопросам проекта. Этот список участников будет храниться 5 лет после завершения проекта, для прохождения аудита. Если у вас возникли вопросы о защите ваших персональных данных, пожалуйста, напишите нам на: [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr). Для получения дополнительной информации, вы также можете ознакомиться с нашим разделом о [правовых положениях](#) на сайте проекта EUWI+: <https://www.euwipluseast.eu/>

\*\* We inform you that photos or videos may be taken during the event. They will be used for reporting and communication of the project on our website and social network. If you would like an image to be removed, please contact us at [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr).

\*\* Информировем вас, что во время мероприятия может проводится фото- и видеосъемка. Полученные материалы будут использованы для отчетности и информирования о деятельности проекта на сайте и в социальных сетях. Если вы хотите, чтобы какое-то изображение было удалено, пожалуйста, сообщите нам, написав на [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr).



Action funded by the  
EUROPEAN UNION



28	Tatiana Aricova	F	NGO Eco-Tiras	<a href="mailto:aricovata@mail.ru">aricovata@mail.ru</a>
29	Olga Crivoricico	F	NGO DJIP	<a href="mailto:kriolaa@mail.ru">kriolaa@mail.ru</a>
30	Sergiu Manea	M	APID	<a href="mailto:office@apit.md">office@apit.md</a>
31	Viorel Miron	M	Asociatia de Dezvoltare a Turismului in RM	<a href="mailto:viorelmiron7@yahoo.com">viorelmiron7@yahoo.com</a>
32	Gabriel Margeneanu	M	BIOTICA	<a href="mailto:Er_rex_lex@yahoo.com">Er_rex_lex@yahoo.com</a>
33	Elena Margeneanu	F	Centrul de Dezvoltare a Zonei Ramsar Nistru de jos	<a href="mailto:Er_rex_lex@yahoo.com">Er_rex_lex@yahoo.com</a>
34	Svetlana Cazac	F	Asociatia Nationala de Dezvoltare a Turismului de Afaceri din RM	<a href="mailto:Darco2001@mail.ru">Darco2001@mail.ru</a>
35	Nadea Andreev	F	AO WISDOM	<a href="mailto:Wisdom2004@gmail.com">Wisdom2004@gmail.com</a>
36	Rodica Iordanov	F	NGO Eco Contact	<a href="mailto:iordanca@gmail.com">iordanca@gmail.com</a>
37	Serghei Filipenco	M	University, Tiraspol	<a href="mailto:Zoologia_pgu@mail.ru">Zoologia_pgu@mail.ru</a>
38	Radu Chistruga	M	Arcontech	<a href="mailto:Arconteh08@mail.ru">Arconteh08@mail.ru</a>
39	Svetlana Duca	F	SWE-ISW	<a href="mailto:sv.duca@gmail.com">sv.duca@gmail.com</a>

\* The personal data collected is used to report on the communication and dissemination activities of the European Union Water Initiative Plus (EUWI+) project to the European Commission. Occasionally, your contact information may be used to provide you with information or to contact you in connection with the project. This list of participants will be conserved five years after the end of the project to be presented in case an audit. If you have any questions about your data protection rights, contact us by email at the following address: [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr). You can also look at our [legal notice](#) section on the EUWI+ project website for more information: <https://www.euwipluseast.eu/>

\* Собранные персональные данные используются, чтобы проинформировать Европейскую комиссию о деятельности проекта «Водная инициатива Европейского Союза плюс для стран Восточного партнерства» (EUWI+). Периодически ваша контактная информация может использоваться для распространения новостей о проекте, или чтобы связаться с вами по вопросам проекта. Этот список участников будет храниться 5 лет после завершения проекта, для прохождения аудита. Если у вас возникли вопросы о защите ваших персональных данных, пожалуйста, напишите нам на: [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr). Для получения дополнительной информации, вы также можете ознакомиться с нашим разделом о [правовых положениях](#) на сайте проекта EUWI+: <https://www.euwipluseast.eu/>

\*\* We inform you that photos or videos may be taken during the event. They will be used for reporting and communication of the project on our website and social network. If you would like an image to be removed, please contact us at [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr).

\*\* Информировуем вас, что во время мероприятия может проводиться фото- и видеосъемка. Полученные материалы будут использованы для отчетности и информирования о деятельности проекта на сайте и в социальных сетях. Если вы хотите, чтобы какое-то изображение было удалено, пожалуйста, сообщите нам, написав на [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr).



Action funded by the  
EUROPEAN UNION



40	Natalia Nikiforova	F	United Nations Economic Commission for Europe (UNECE)	<a href="mailto:nataliya.nikiforova@un.org">nataliya.nikiforova@un.org</a>
41	Alisher Mamadzhanov	M	United Nations Economic Commission for Europe (UNECE)	<a href="mailto:alisher.mamadzhanov@un.org">alisher.mamadzhanov@un.org</a>
42	Mia Dubois-Boussaid	F	Attaché – Project Manager at the Delegation EU Delegation to Moldova	Mia.DUBOIS-BOUSSAID@eeas.europa.eu
43	Alexandre Martusevich,	M	Project leader, OECD Water Programme	<a href="mailto:alexandre.martoussevitch@oecd.org">alexandre.martoussevitch@oecd.org</a>
44	Svetlana Stirbu	F	EUWI + Local Representative Result 1	<a href="mailto:s.stirbu@euwipluseast.eu">s.stirbu@euwipluseast.eu</a>
45	Vasyl	M	Ucranian Colleague	

\* The personal data collected is used to report on the communication and dissemination activities of the European Union Water Initiative Plus (EUWI+) project to the European Commission. Occasionally, your contact information may be used to provide you with information or to contact you in connection with the project. This list of participants will be conserved five years after the end of the project to be presented in case an audit. If you have any questions about your data protection rights, contact us by email at the following address: [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr). You can also look at our [legal notice](#) section on the EUWI+ project website for more information: <https://www.euwipluseast.eu/>

\* Собранные персональные данные используются, чтобы проинформировать Европейскую комиссию о деятельности проекта «Водная инициатива Европейского Союза плюс для стран Восточного партнерства» (EUWI+). Периодически ваша контактная информация может использоваться для распространения новостей о проекте, или чтобы связаться с вами по вопросам проекта. Этот список участников будет храниться 5 лет после завершения проекта, для прохождения аудита. Если у вас возникли вопросы о защите ваших персональных данных, пожалуйста, напишите нам на: [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr). Для получения дополнительной информации, вы также можете ознакомиться с нашим разделом о [правовых положениях](#) на сайте проекта EUWI+: <https://www.euwipluseast.eu/>

\*\* We inform you that photos or videos may be taken during the event. They will be used for reporting and communication of the project on our website and social network. If you would like an image to be removed, please contact us at [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr).

\*\* Информировем вас, что во время мероприятия может проводится фото- и видеосъемка. Полученные материалы будут использованы для отчетности и информирования о деятельности проекта на сайте и в социальных сетях. Если вы хотите, чтобы какое-то изображение было удалено, пожалуйста, сообщите нам, написав на [euwi\\_publication@oieau.fr](mailto:euwi_publication@oieau.fr).